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MANAGE GAME PLAY (“MGP”) PROGRAMME 游戏管理计划 – 

ENROLMENT FORM 申请表格 

 
Manage Game Play Programme is a voluntary tool to help manage your play. By registering for this 
Programme, you will be able to manage the length of play and/or amount spent on electronic gaming 
machines and receive SMS notifications as you approach the end of the gameplay duration and/ or the 
spend amount you have set. 

游戏管理计划是一项自愿性工具，帮助您有节制地进行游戏。通过此计划，您可自我预先设置自己花费在

电子游戏机的时间及/或金额，并在时限及/或额度达到时接获短信通知。 

Kindly note that in order for us to process your request to register for this Programme, all personal 
particulars (including RWS Genting Rewards Membership ID, contact number, etc.) must be correctly 
provided.  

恳请注意我们只有在您正确提供所有个人资料（包括圣淘沙名胜世界云尊奖励会员号码、联系电话等）的

情况下才能够处理您注册此计划的请求。 

You may proceed to Membership Hub upon your next visit to complete the enrollment process. Our staff 
may also reach out to you based on the personal particulars that you have provided to facilitate the process. 

您可以在下次访问时前往会员服务处完成注册。我们的工作人员也可能会依据此申请中提供的个人资料与

您联系以协助您完成注册。 

 

SECTION A – PERSONAL PARTICULARS 个人资料 

Full Name 全名 (Mr 先生 / Mrs 太太 / Mdm 夫人 / Ms 女士) 

(please underline surname 请给姓氏加下划线) 

 

 

 

Genting Rewards Membership Number  

云尊奖励会员号码 

Last 4 characters of NRIC/FIN/Passport Number 

身份证件/FIN/护照号码的最后 4 个字符 

- For example: If your NRIC is: S1234567Y, insert just the last 4 
characters: X X X X X 5 6 7 Y  

- 例如：如果您的身份证号码为：S1234567Y，则只需写下最后 

4 个字符：X X X X X 5 6 7 Y 

 

X X X X X 
          

  
      

 

Contact Number (please indicate country code for 
Non-Singapore phone number) 

联系电话（非新加坡电话号码,请注明国家代码） 

 

 

 

 

 

Email Address 电子邮件地址 
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SECTION B – DETAILS OF ENROLLMENT 预设时限及/或额度 

I, the above-named applicant, hereby request to enroll in the MGP Programme: 

本人为上述申请人，特此申请报名参加游戏管理计划:  
 

TIME LIMIT SETTING 预设时限 

How long do you want to play (please tick “√” to indicate your game play setting, you can select one or more options): 

您打算花费多少时间进行游戏（请勾选“√”以表明您的游戏设置，可选择一个或多个选项）：  

□    Daily 每日 (maximum: 24 hours 最长：24 小时):          _________ hours 小时 _________ minutes 分钟. 

□  Weekly 每周 (maximum: 168 hours 最长：168 小时):   _________ hours 小时 _________ minutes 分钟. 

□    Monthly 每月 (maximum: 744 hours 最长：744 小时):   _________ hours 小时 _________ minutes 分钟. 

 
 

I would like to be notified through SMS when I have reached the following % of my gameplay duration  

我希望能在游戏时间达到下列%的预设时限时，接获短信通知  

(you can select one or more options可选择一个或多个选项): 

□    50%              □    75%               □    100%               □    150%               □    200% 

 

□ I wish to have RWS’ Responsible Gambling Ambassador remind me if I reach 200% of my duration set. 我希望当游戏

时间比预设时限高出 200%时，能获得 RWS 负责任赌博大使的提醒。 

 
 

SPEND LIMIT SETTING 预设花费 

How much do you want to play (you can select one or more options): 

您打算花费多少金额进行游戏 （可选择一个或多个选项）：  

□    Daily 每日 :       S$ _________ 

□  Weekly 每周 :   S$ _________ 

□    Monthly 每月 :   S$ _________ 

 

I would like to be notified through SMS when I have reached the following % of my spend amount set 我希望能在

游戏金额达到下列%的预设额度时，接获短信通知 (select one or more options可选择一个或多个选项): 

□    50%              □    75%               □    100%               □    150%               □    200% 

 

□ I wish to have RWS’ Responsible Gambling Ambassador remind me if I reach 200% of my spend amount set. 我希望

当游戏花费金额比预设额限高出 200%时，能获得 RWS 负责任赌博大使的提醒。 

 

□ I acknowledge that I agree with the Terms and Conditions of this Programme. 我承认我同意本计划的条款和条件。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

         ……………………………………………………..     ………………………………… 

                 Applicant’s Signature 申请人签名  Date 日期                                            Name, Signature of Processor & Date 

                                                                                                                                                                  信息处理者姓名，签名和日期 

 

 

  

For RWS internal use during process of information: 

供圣淘沙名胜世界信息处理过程中的内部使用： 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.gentingrewards.com.sg/home/casino/responsible%20gambling/manage%20game%20play%20terms%20and%20conditions
https://www.gentingrewards.com.sg/home/casino/responsible%20gambling/manage%20game%20play%20terms%20and%20conditions
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PLEASE NOTE 请注意:  

a. The completed “ENROLLMENT FORM” can be submitted either 完成的注册表格可用以下任何一种方式提交:-  

 

i) By post to 邮寄至:  

 
Responsible Gambling  
Resorts World at Sentosa Pte Ltd.  
8 Sentosa Gateway  
Singapore 098269  
 

ii) By email 通过电子邮件: a scanned copy of the completed form to 将完成的表格的扫描件发送至 

RWS.ResponsibleGambling@rwsentosa.com  
 
b. Upon submission of this form, to complete the enrollment process, please approach the Membership Hub for verification. 

提交此表格后，要完成注册过程，请前往会员中心进行验证.  

 

c. Please allow us up to 4 weeks to process the request. 请允许我们最多 4 周的时间来处理申请注册请求.  

 
 


